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URBÁRSKA SPOLOČNOSŤ, pozemkové spoločenstvo Becherov 
086 35 Becherov 

___________________________________________________________________________ 
 
 

Z á p i s n i c a 
 
 

z Valného zhromaždenia Urbárskej spoločnosti, pozemkové spoločenstvo Becherov 
a Súkromných lesov Becherov konaného dňa 14.05.2023 o 14.00 hod. v KSB Becherov 

______________________________________________________________________ 
 
 Prítomní:       podľa prezenčnej listiny. 
 
1) Zasadnutie otvorila a viedla predsedníčka US PS Becherov Helena Šurkalová, ktorá 

prítomných privítala a prečítala prítomným návrh na členov jednotlivých komisií, 
zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 
 

2) Pre toto valné zhromaždenie boli navrhnuté pracovné komisie v  zložení : 
      Mandátová komisia : Vierka Dunčáková, Ing. Stanislav Prexta, Anna Juričková 
      Návrhová komisia: Ing. Jozef Brinda, Peter Plevka, Jozef Rusiňko 
       
3) Za zapisovateľa bol navrhnutý pán Jozef Gmiterko a za overovateľov zápisnice boli 

navrhnutí Ján Plevka a Anna Juričková.  
 

4) Predsedajúci dal prítomným hlasovať o programe valného zhromaždenia. Program 
s navrhovanými zmenami bol schválený všetkými prítomnými hlasmi. 

 
5) Predsedníčka US predniesla prítomným správu o plnení uznesení z minulej valnej hromady. 

Prítomní túto správu zobrali na vedomie. 
 

6) Z dôvodu, že mandátová komisia ešte prepočítavala hlasy, predsedajúca navrhla zmenu 
poradia bodov programu. Za tento návrh bol vyjadrený všeobecný súhlas. 

 
7) Predsedníčka US prečítala prítomným správu o činnosti za rok 2022. 
 
8) Člen dozornej rady Ľuboš Leško prečítal prítomným správu dozornej rady za rok 2022. 
 
9) Predsedníčka US Helena Šurkalová informovala prítomných o havarijnom stave 

klenbového priepustu na ričkovej ceste v časti pod bývalým rybníkom. Priepust je potrebné 
opraviť. Jednanie z Lesmi SR, š.p. budú problematické, keďže podľa priebežných vyjadrení 
nemajú finančné prostriedky na takýto druh opravy. Lesy SR, š.p. túto cestu na zvoz dreva 
využívajú oveľa viac ako urbárska spoločnosť. Starosta obce dal vypracovať predbežný 
rozpočet na opravu odborne spôsobilej osobe, ktorý je vo výške 36 000,00 € s DPH. Sami 
takúto opravu určite nezvládneme. Na základe týchto skutočností valne zhromaždenie 
poverilo Výbor US zabezpečením opravy klenbového priepustu a schválilo finančné 
prostriedky na zabezpečenie opravy klenbového priepustu podľa rozpočtu na vybraný druh 
opravy a výsledku VO. 

 
10) OLH Jaroslav Kučeravý predniesol správu o hospodárení v lese a aj plán činnosti 
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spoločnosti na budúce obdobie. Prítomní zobrali túto správu na vedomie. 
 

10) Mandátová komisia predniesla správu o výsledku spočítania hlasov prítomných 
s výsledkom, že prítomných je 52,13 % podielnikov. Celkový počet hlasov je 1650 
a prítomných je 860. Z toho vyplýva, že valné zhromaždenie je uznášania schopné. 

 
11) Keďže bolo prezentované, že valné zhromaždenie je uznášaniaschopné, predsedajúca dala  
      prítomným hlasovať o prednesených komisiách a zapisovateľovi. Komisie a zapisovateľ 
      boli jednohlasne schválení a hlasovaním potvrdili, že prednesené správy berú na vedomie. 
 

- Následne predsedajúca predniesla návrh ceny palivového dreva na rok 2023. Pre 
podielnikov je to suma 40 €/ m3 a pre nepodielnikov sa stanovuje trhová cena.  

- Maximálna výška pre jedného odberateľa sa stanovuje na 11 m3, alebo do výšky 
veľkosti podielu 

Za tento návrh hlasovali všetci prítomní podielnici všetkými hlasmi. 
 
12) Zároveň výbor navrhol upraviť odmenu za vydávanie dreva. Po debate sa cena stanovila na 

6,00 €/ hodina pre pracovníka vydávajúceho drevnú hmotu. 
 

13) Na návrh výboru sa odsúhlasilo vyplatenie dividend v roku 2023 vo výške 30 €/ 1 ha. Za 
tento návrh hlasovali všetci prítomní všetkými hlasmi. 
 

14)  V poslednom bode prítomní jednohlasne schválili účtovnú závierku za rok 2022. 
 

15) V rôznom predsedníčka US Helena Šurkalová vysvetlila prítomným, že drevná hmota sa 
ťaží naozaj len pre potreby podielnikov a pre potreby prevádzky US (hlavne mzdy). Podľa 
aktuálneho programu starostlivosti o les môžeme vyťažiť 18 000 m3, my sme vyťažili 
miesto toho len 11 000,00 m3. Takže hospodárime veľmi citlivo.  

 

16) Návrhová komisia prečítala návrh na uznesenie, ktorý bol schválený ako celok všetkými 
prítomnými hlasmi. 
 
 
 
Predsedníčka p. Helena Šurkalová sa prítomným poďakovala za účasť  a pozvala ich na 
malé občerstvenie.  
 
 

 
 
 
 
Zapisovateľ:  Jozef Gmiterko    Overovatelia zápisnice: Ján Plevka 
                                                                                                     Anna Juričková 
 
 
 


